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Løkstatus i Østfold og Vestfold? 
Det har vært knyttet stor spenning til hvordan løkavlingene skulle bli i Østfold og Vestfold i 
år. En del av løken ble ikke satt før i juni. Karl Emil Rosnæs fra Østfold, medlem av GPS sin 
styringsgruppe for løk, sier at den seine våren førte til at noen løkprodusenter i Østfold satte 
betydelige deler av sine arealer fra 1. juni og utover. Dette er seint, så hadde det ikke vært for 
den fine sommeren og høsten, kunne dette ha gått riktig dårlig. «Fasiten» pr 10. oktober er i 
følge Rosnæs at avlingene, der løken ble satt seint, er 60 – 90 % av normalavling. Der 
avlingen er lavest er det litt for mye små løk. Kvaliteten er svært god for alle fraksjoner.  Han 
sier videre at det fortsatt er noen løkåkre som ikke er høstet, men at han ikke er redd for at det 
skal bli noe problem med kvaliteten. Vi har svært god kompetansen i produksjonsmiljøet og 
vi har mange nye tørker i distriktet; dette skal gå bra selv om løken ikke er inne pr 10. 
oktober, sier Rosnæs (lengst til høyre på bildet). Hans konklusjon er at løksesongen i Østfold 
har blitt betydelig bedre enn det en kunne ha fryktet. 
 

 
 
Olav Brattås, løkdyrker i Vestfold og medlem i GPS sin styringsgruppe i løk, sier at også 
noen i Vestfold kom seint i gang: «Jeg kan bekrefte at alt er i hus og med tilfredsstillende 
avling og flott kvalitet. Juli og august var viktig. Mye vanning, men det betalte seg godt. « 
 
Ansvarlig for GPS-spalta er Morten N. Andersen; morten@grontprodusentene.no 


